



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2324-082

Arrangement of Junior Form Post Examination Enhancement Class
有關初中級期終考試後增潤班之安排

Dear Parents,
各位家長：

To support students' learning in Chinese, English, and Mathematics, the school has set up post-exam revision classes and re-examinations for students who did not perform up to standard in the final examination of junior secondary levels. Kindly refer to the table below for details. Invited students will receive individual notifications from their class teachers, and parents are requested to ensure your son/daughter to attend on time. For enquiries, please contact Mr Choy Tsz Kit at 2604 9762.

Date 日期	Content 內容	Time 時間	Venue 地點
15 – 18 July 2024 2024 年 7 月 15 – 18 日	Revision Practice (Phase 1) 第一階段溫習	2:00 – 4:45 pm	S.1: Rm 315 S.2: Rm 316 S.3 Rm 216
19 July 2024 2024 年 7 月 19 日	Re-examination 1 第一階段補考	10:00 am – 12:45 pm	S.1-3: Rm 216
22 – 25 July 2024 2024 年 7 月 22 – 25 日	Revision Practice (Phase 2)* 第二階段溫習	2:00 – 4:45 pm	S.1: Rm 315 S.2: Rm 316 S.3 Rm 216
26 July 2024 2024 年 7 月 26 日	Re-examination 2 第二階段補考	10:00 am – 12:45 pm	S.1-3: Rm 216

1. Leave of Absence
The enhancement classes are official school days, and all invited students must attend on time. If a student is unable to participate due to health reasons, they must submit a parent's letter and/or medical certificate to the teacher-in-charge within one week. Failure to do so will be considered as truancy.

2. Phase 2 Enhancement Class*
If a student fails to achieve the pass mark (50%) in Chinese, English, and Mathematics in the first re-examination, they will be required to continue attending the Phase 2 Enhancement Classes. The results of the re-examination and the list of students required to attend Phase 2 revision classes will be sent to parents through the e-Class Parent App on 19 July 2024.

1. 請假事宜
上述活動為正式上課日，各受邀請同學務必依時出席。同學如因健康理由需請假，須於一星期內向負責老師交家長信及/或醫生證明書，否則視作曠課處理。

2. 第二階段增潤班*
若學生於第一階段未能在中英數三科均達標 (50%)，須繼續參與第二階段增潤班。有關補考結果及第二階段名單，將於 2024 年 7 月 19 日透過 e-Class Parent Apps 通知家長。

為支援學生在中國語文、英國語文、數學科的學習，本校為初中級期終考試表現未如理想的同學，特設試後增潤班及補考。獲邀請學生將會收到班主任的個別通知，請家長督促子女準時出席。有關詳情請參閱上表。如有任何疑問，請致電 2604 9762 聯絡蔡子傑老師。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
9 July 2024 2024 年 7 月 9 日